
Rada Miejska w Augustowie

PROTOKÓŁ NR XVIII/19

z obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej
Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60

w dniu 30 grudnia 2019 r.

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych, co stanowi o prawomocności obrad

- lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta,

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza,

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta,

- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,

- pracownicy Urzędu Miejskiego,

- kierownicy i dyrektorzy jednostek miejskich,

- goście,

- mieszkańcy,

- dziennikarze.

Obrady rozpoczęto 30.12.2019 r. o godz. 12.00

a zakończono o godz.18.25 tego samego dnia.
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Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) zmiany Uchwały nr XVII/177/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 25 listopada 2019 r.
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  "Budowa  ulicy
Świerkowej, Jesionowej, Grabowej, Klonowej, Dębowej, Bukowej",
b) zmiany Uchwały nr XVII/178/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 25 listopada 2019 r.
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  ”Budowa  ulicy
Leśnej”, 
c) wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  "Granty  na  OZE
dla mieszkańców Augustowa", 
d) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Augustów, w roku szkolnym
2019/2020,
e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama
nieruchomość,
f) wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy
dzierżawy,
g) zgłoszenia kandydata do Powiatowej Rady Rynku Pracy,
h) zmian budżetu miasta na rok 2019,
i) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2032,
j) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2033,
k) uchwalenia budżetu miasta na 2020 rok.

6. Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
7. Zamknięcie obrad. 

Ad.pkt 1
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XVIII sesji
Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Powitała  Państwa  Radnych,  Panów  Burmistrzów,
pracowników Urzędu Miejskiego, gości, przedstawicieli mediów. Stwierdziła, że obrady są
prawomocne. Poinformowała, że obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą
urządzeń  rejestrujących  obraz  i  dźwięk.  Nagrania  obrad  są  udostępniane  w  Biuletynie
Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. Informacja w tej sprawie znajduje się
na drzwiach przed wejściem do sali konferencyjnej /0:04/.

Ad.pkt 2 
Przedstawienie porządku obrad.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  przedstawieniu  porządku  obrad  /
0:50/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
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Miejska obecnie przystąpi  do rozpatrzenia punktu poświęconego przedstawieniu porządku
obrad /zał. nr 2/. Zapytała, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad, który Państwo
Radni otrzymali w systemie e-Sesja /0:50/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta wniósł o wprowadzenie do porządku obrad
projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Augustowa
na lata 2019-2022” /1:09/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zaproponowała  ujęcie
projektu uchwały w punkcie 5l /1:43/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Adam Sieńko /2:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:06/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:03/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /4:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:49/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju /4:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:42/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:20/.

Pan Radny Tomasz Miklas /6:24/.

Głos z sali /6:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:13/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /9:20/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:40/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /9:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:44/.

Pan Radny Adam Sieńko /10:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:27/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /11:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /14:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /15:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /16:40/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /16:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /17:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /17:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:25/.

Pan Radny Adam Sieńko /18:46/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek Burmistrza Miasta w sprawie wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały
w powyższej sprawie /19:41/.

Wyniki głosowania
ZA:  9,  PRZECIW:  6,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  4

Wyniki     imienne:  
ZA (9)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (6)
Leszek Stanisław Cieślik, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko,
Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tomasz Miklas, Magdalena Śleszyńska
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NIEOBECNI (4)
Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,
że za wprowadzeniem projektu uchwały do porządku obrad głosowało 9 radnych, 6 radnych
głosowało przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Udzieliła głosu Sekretarzowi Miasta /
20:44/.

Pani  Sylwia  Zajkowska  –  Sekretarz  Miasta  wyjaśniła,  że  zmiana  w  porządku  obrad
wymaga bezwzględniej większości głosów /21:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
odrzucony /21:31/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
porządek obrad /21:46/.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,  Magdalena
Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (4)
Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad
został przyjęty /22:42/.

Ad.pkt 3 
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /22:50/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do realizacji punktu 3 poświęconego sprawozdaniu z działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /22:50/.
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Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  przedstawił  sprawozdanie  ze  swojej
działalności.  Omówił  w  formie  prezentacji  multimedialnej  prace  wykonane  przez  Urząd
Miejski  w  czasie  ostatnich  13  miesięcy.  Podziękował  za  współpracę  we  wszystkich
działaniach  na  rzecz  Augustowa  i  jego  mieszkańców.  Życzył  wszelkiej  pomyślności  w
Nowym 2020 Roku  /23:15/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /54:03/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /54:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /58:19/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /58:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:00:25/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:00:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:01/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:01:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:04:03/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:04:07/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:05:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:14/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:06:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:08:36/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:08:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:10:39/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:10:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:10:47/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:10:53/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:13:07/.
Pan Radny Tomasz Miklas /1:13:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:14:26/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:14:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:14:37/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:14:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:14:44/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:14:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:14:54/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:15:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:16:37/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /1:16:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:48/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:17:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:56/.

Ad. pkt 4 
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /
1:17:59/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  punktu  4  porządku  obrad  poświęconego
interpelacjom i zapytaniom radnych. Przypomniała, że zgodnie z artykułem 24 ustęp 6 ustawy
o samorządzie gminnym interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego
rady,  który  przekazuje  je  niezwłocznie  burmistrzowi.  Poprosiła  o  składanie  interpelacji  /
1:17:59/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska złożyła interpelację /1:18:29/ - /załączeniu/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:16/.

Pan Radny Adam Sieńko złożył interpelacje /1:19:21/ - /w załączeniu/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:22:11/.

Pan Radny Tomasz Miklas poinformował, że już trzeci raz zgłasza interpelację dotyczącą tej
samej  sprawy.  Chodzi  o  zasady  przedłużania  lub  zbywania  dzierżaw  3-letnich
dla nieruchomości z dzierżawami trzyletnimi. Poprosił o przedstawienie ww. zasad /1:22:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:23:31/.

Pan  Radny  Leszek  Stanisław  Cieślik  zapytał,  czy  Pan  Wiceburmistrz  w  Związku
Przedsiębiorców i Pracodawców Województwa Podlaskiego nadal jest członkiem Zarządu  /
1:23:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:09/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:24:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:10/.

Pani  Radna  Izabela  Agnieszka  Piasecka  poinformowała,  iż  otrzymała  zgłoszenie,
że na bulwarach nie  świeci  się  przynajmniej  1/3  lamp i  jest  bardzo brudno.  Osoby,  które
biegają  i  jeżdżą  rowerami  na  bulwarach  obawiają  się  o  swoje  bezpieczeństwo.
Przed dzisiejszą sesją otrzymała zdjęcia na telefon z ul. Polnej, że jest tam bardzo brudno,
pogięte są siatki. Problem ten na pewno wymaga interwencji. Zapytała, w jaki sposób bez
Straży Miejskiej w tym momencie można go rozwiązać. Zaprezentuje Państwu Radnym ww.
zdjęcia /1:24:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:26:16/.

Pan  Radny  Tomasz  Miklas  poinformował,  że  został  rozebrany  ponad  stuletni  budynek
/skład  budowlany/  na ul. Tytoniowej.  W  Augustowie  istnieją  budynki  objęte  opieką
Konserwatora  Zabytków.  Poprosił  o  zasięgniecie  informacji  od wykonawcy dokonującego
rozbiórki  budynku,  czy  istnieje  możliwość  pozyskania  cegły  i  zmagazynowania  jej  np.
w Kodremie, aby mogła być wykorzystana do renowacji zabytków /1:26:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:28:38/.

Ad. pkt 5a
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  nr  XVII/177/19  Rady
Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  25  listopada  2019  r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody
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na przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  "Budowa  ulicy  Świerkowej,  Jesionowej,
Grabowej, Klonowej, Dębowej, Bukowej".
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  nr
XVII/177/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie wyrażenia
zgody  na przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  "Budowa ulicy  Świerkowej,  Jesionowej,
Grabowej, Klonowej, Dębowej, Bukowej" /1:28:51/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody
na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Budowa ulicy Świerkowej, Jesionowej, Grabowej,
Klonowej,  Dębowej,  Bukowej".  Poprosiła  Pana  Przewodniczącego Komisji  Rozwoju oraz
Panią Przewodniczącą Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii Komisji /1:28:51/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  19  grudnia  2019  r.  projekt  uchwały  zaopiniowała  pozytywnie
10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i  przy braku głosów wstrzymujących się /
1:29:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:29:58/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformowała,  że Komisja do spraw Budżetu na posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2019 r.
projekt uchwały w powyższej sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 10 głosami za,
przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:30:04/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /1:30:42/.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (4)
Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVIII/194/19  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na przystąpienie  do  realizacji  projektu
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pn. "Budowa  ulicy  Świerkowej,  Jesionowej,  Grabowej,  Klonowej,  Dębowej,  Bukowej"
została podjęta /1:31:22/.
/Uchwała Nr XVIII/194/19 – stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do rozpatrywania
kolejnego projektu uchwały /1:31:28/.

Głosy z sali /brak włączonego mikrofonu /1:31:37/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:41/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:31:52/.

Głos z sali /1:32:54/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:32:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:35:04/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:35:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:38:49/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:39:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:13/.

Głos z sali /1:40:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:16/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:40:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:21/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:40:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:50/.

Ad. pkt 5b 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  nr  XVII/178/19  Rady
Miejskiej  w Augustowie  z  dnia  25  listopada  2019  r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody
na przystąpienie do realizacji projektu pn. ”Budowa ulicy Leśnej”. 
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/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  nr
XVII/178/19 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie wyrażenia
zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. ”Budowa ulicy Leśnej” /1:40:52/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody
na przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  ”Budowa  ulicy  Leśnej”.  Poprosiła  Panią
Przewodniczącą Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii Komisji /1:40:52/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformowała,  że Komisja do spraw Budżetu na posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2019 r.
projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 10 głosami za,  przy braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:41:31/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła
Pana Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii Komisji  /1:42:05/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  19  grudnia  2019  r.  projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się /1:42:10/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
pod głosowanie /1:42:34/.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (4)
Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Mieczysław  Szczerbakow,  Wojciech  Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVIII/196/19  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na przystąpienie  do  realizacji  projektu
pn. ”Budowa ulicy Leśnej” została podjęta /1:43:18/.
/Uchwała Nr XVIII/196/19 – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/

Ad.pkt 5c
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Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do
realizacji projektu pn. "Granty na OZE dla mieszkańców Augustowa".
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody
na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Granty na OZE dla mieszkańców Augustowa" /
1:43:25/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody
na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Granty na OZE dla mieszkańców Augustowa".
Poinformowała,  że  projekt  uchwały  wraz  z  autopoprawką  był  opiniowany  przez  Komisję
do spraw Budżetu oraz Komisję Rozwoju. Poprosiła Panią Przewodniczącą Komisji do spraw
Budżetu o przedstawienie opinii Komisji /1:43:25/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że Komisja do spraw Budżetu na posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2019 r.
projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 10 głosami za,  przy braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:44:01/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła
Pana Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii Komisji /1:44:26/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  19  grudnia  2019  r.  projekt  uchwały  wraz  z  autopoprawką
Pana Burmistrza zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 10 głosami za,  przy braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:44:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:12/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały /1:45:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:46:08/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:46:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:26/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:47:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /1:48:06/.

Wyniki głosowania
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ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (4)
Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVIII/196/19  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na przystąpienie  do  realizacji  projektu
pn. "Granty na OZE dla mieszkańców Augustowa" została podjęta /1:48:33/.
/Uchwała Nr XVIII/196/19 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad. 5d
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa
w Gminie Miasto Augustów, w roku szkolnym 2019/2020.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  średniej  ceny
jednostki paliwa w Gminie Miasto Augustów, w roku szkolnym 2019/2020 /1:48:38/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia średniej
ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Augustów, w roku szkolnym 2019/2020. Poprosiła
Panią Przewodniczącą Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii Komisji /1:48:38/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformowała,  że Komisja do spraw Budżetu na posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2019 r.
projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 10 głosami za,  przy braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:49:03/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
pod głosowanie /1:49:26/.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
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Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki

NIEOBECNI (4)
Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Mieczysław  Szczerbakow,  Wojciech  Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVIII/197/19  w  sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa  w Gminie  Miasto
Augustów, w roku szkolnym 2019/2020 została podjęta /1:49:53/.
/Uchwała Nr XVIII/197/19 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5e 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość /1:50:00/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody
na zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy,  której  przedmiotem  jest  ta  sama  nieruchomość.
Poprosiła  Pana  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  o  przedstawienie  opinii  Komisji  /
1:50:00/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  w  dniu  19  grudnia  2019  r.  projekt  uchwały  zaopiniowała
jednogłośnie pozytywnie 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się /1:50:22/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:44/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:50:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:51:10/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:51:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:36/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:52:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:52/.
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Pan Radny Tomasz Miklas /1:52:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:53:31/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:53:36/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:54:00/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:54:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:55:29/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:55:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:55:38/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:56:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:51/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:56:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:58:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:58:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:58:52/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:59:09/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
pod głosowanie /1:59:45/.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (4)
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Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Mieczysław  Szczerbakow,  Wojciech  Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVIII/198/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której
przedmiotem jest ta sama nieruchomość została podjęta /2:00:30/.
/Uchwała Nr XVIII/198/19 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.
Ad. pkt 5f 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy /2:00:36/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy.  Poprosiła
Pana Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  o  przedstawienie  opinii  Komisji  w  powyższej
sprawie /2:00:36/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  w  dniu  19  grudnia  2019  r.  projekt  uchwały  zaopiniowała
jednogłośnie pozytywnie 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się /2:00:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /2:01:22/.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (4)
Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVIII/199/19 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego
trybu zawarcia umowy dzierżawy została podjęta /2:01:58/.
/Uchwała Nr XVIII/199/19 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.



17

Ad. pkt 5g 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata do Powiatowej Rady
Rynku Pracy.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  do
Powiatowej Rady Rynku Pracy /2:02:04/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata
do Powiatowej Rady Rynku Pracy. Przypomniała, że w systemie e-Sesja znajduje się pismo
w powyższej sprawie skierowane do Przewodniczącej Rady Miejskiej  /zał.nr 9/.  Poprosiła
o zgłaszanie kandydatur /2:02:04/.

Pani  Radna  Magdalena  Śleszyńska  zgłosiła  kandydaturę  Pana  Burmistrza  z  racji
zajmowanego wcześniej stanowiska i posiadanego doświadczenia /2:02:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała, czy Pan Burmistrz
wyraża zgodę na kandydowanie /2:03:19/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta wyraził zgodę /2:03:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:03:51/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /brak włączonego mikrofonu/ 2:03:57/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
kandydaturę  Burmistrza  Miasta  Augustowa  -  Pana  Mirosława Karolczuka  do Powiatowej
Rady Rynku Pracy /2:03:59/.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (4)
Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Mieczysław  Szczerbakow,  Wojciech  Walulik
/Uchwała Nr XVIII/200/19 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /2:04:36/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:04:36/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka zgłosiła wniosek o ogłoszenie przerwy w obradach
/2:04:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę /2:04:58/.
Przerwa /2:05:03 – 2:30:39/.

Ad. pkt 5h 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok
2019 /2:30:39/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  po  wznowieniu  obrad
po przerwie  poinformowała,  że  Rada  Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019. Poinformowała, że projekt uchwały
był procedowany na posiedzeniu Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła Panią Przewodniczącą
Komisji o przedstawienie opinii Komisji /2:30:39/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  ze Komisja do spraw Budżetu na posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2019 r.
projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i
przy 5 głosach wstrzymujących się /2:31:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:31:33/.

Pan  Sławomir  Sieczkowski  –  Skarbnik  Miasta  omówił  autopoprawkę  do  projektu
uchwały /2:31:45/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddał  projekt  uchwały
pod głosowanie /2:33:04/.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  6,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka
Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder
NIEOBECNI (4)
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Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Mieczysław  Szczerbakow,  Wojciech  Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVIII/201/19 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019 została podjęta /2:33:31/.
/Uchwała Nr XVIII/201/19 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 5i 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2019-2032.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2032 /2:33:42/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2032. Poprosiła Panią Przewodniczącą
Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii Komisji /2:33:42/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że Komisja do spraw Budżetu na posiedzeniu w dniu 30 grudnia 2019 r.
projekt uchwały zaopiniowała 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 5 głosach
wstrzymujących się /2:34:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:34/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta uzasadnił projekt uchwały /2:23:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poddała projekt uchwały /
2:35:36/.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  6,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  4

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka
Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder
NIEOBECNI (4)
Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Mieczysław Szczerbakow, Wojciech Walulik
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVIII/202/19  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa
na lata 2019-2032 została podjęta /2:36:03/.
/Uchwała Nr XVIII/202/19 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 5j 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2033.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2020-2033 /2:36:16/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2020-2033.  Udzieliła  głosu
Panu Mirosławowi Karolczukowi - Burmistrzowi Miasta /2:36:16/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  zawnioskował  do  Państwa  Radnych  o
podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta
Augustowa na lata 2020-2033 oraz projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta
na 2020 rok. Wyjaśnił, że przedłożony projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta
na  2020  rok  uwzględnia  autopoprawki,  które  zostały  Państwu  Radnym  przekazane.  Pan
Burmistrz dokonał prezentacji multimedialnej projektu budżetu miasta na 2020 rok wraz z
Wieloletnią Prognozą Finansową Miasta Augustowa na lata 2020-2033. Podkreślił, że projekt
budżetu  miasta  na 2020 rok,  a także  projekt  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta
Augustowa  na  lata  2020-2033  zostały  pozytywnie  zaopiniowane  przez  Regionalną  Izbę
Obrachunkową.  Przedłożona autopoprawka uwzględnia  zastrzeżenia  wniesione przez RIO.
Przedstawiając  powyższe  poprosił  Państwa  Radnych  o  podjęcie  uchwały  w  sprawie
uchwalenia  budżetu  miasta  na  2020  rok  wraz z przedłożonymi  autopoprawkami.
Poinformował,  że  szczegółowymi  wyjaśnieniami  dotyczącymi  autopoprawek  służy  Pan
Skarbnik Miasta /2:36:50/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  udzieliła  głosu
Panu Skarbnikowi /2:54:01/.

Pan  Sławomir  Sieczkowski  –  Skarbnik  Miasta  wyjaśnił,  że  omawiany  jest  projekt
Wieloletniej Prognozy Finansowej łącznie z projektem budżetu, ponieważ to budżet na rok
2020  determinuje  pozycje  wyjściowe  WPF.  Omówił  autopoprawki  wniesione  przez
Pana Burmistrza do projektu uchwały budżetowej i WPF /2:54:05/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  udzieliła  głosu
Pani Przewodniczącej Komisji do spraw Budżetu z prośbą o przedstawienie opinii Komisji /
3:03:18/.
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Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  do  spraw  Budżetu
odczytała  ostateczną  opinię  Komisji  do  spraw  Budżetu  o  projekcie  uchwały  budżetowej
/zał. nr 13/ /3:03:32/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:06:13/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:06:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:06:37/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik – Burmistrz Miasta  poprosił o chwilową przerwę
w omawianiu  ww.  projektów  uchwał  celem  wysłuchania  problemu,  które  chciałyby
przedstawić mieszkanki przybyłe na sesję.  /3:06:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała  o zgodę Państwa
Radnych /3:07:27/.

Uwag nie zgłoszono.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:07:34/.

Głosy z sali /3:07:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:07:46/.

Mieszkanka  1  poinformowała,  że  jest  nieszczęśliwą  posiadaczką  pieca,  który  został
zamontowany dzięki Urzędowi Miejskiemu. Istnieje problem związany z usuwaniem usterek /
3:07:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:09/.

Mieszkanka 1 /3:12:10/.

Mieszkanka 2 /3:12:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:46/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:12:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:56/.
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Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /3:13:00/.

Mieszkanki /3:13:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:14:13/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /3:14:21/.
Mieszkanka /3:14:59/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /3:15:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:15:05/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /3:15:08/.

Mieszkanka /3:15:20/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /3:16:23/.

Mieszkanka /3:15:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:15:50/.

Mieszkanka /3:15:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:16:04/.

Mieszkanka /3:16:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:16:09/.

Mieszkanka /brak włączonego mikrofonu//3:16:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:16:46/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /3:16:54/.

Mieszkanka /brak włączonego mikrofonu/ /3:17:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:17:28/.

Mieszkanka /brak włączonego mikrofonu/ /3:17:29/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie powróci do debaty nad projektem budżetu /3:17:44/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:18:08/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:21:52/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:21:53/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:21:53/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:21:57/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:21:59/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:22:02/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:22:03/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:22:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:24:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:25:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:28:38/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:28:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:29:53/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:29:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:07/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:33:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:34:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:35:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:38:23/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:38:29/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:39:54/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:39:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:41:49/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:41:56/.

Głos z sali /brak włączonego mikrofonu//3:42:00/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:42:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:42:49/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /3:42:55/.

Głosy z sali /3:42:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:43:04/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /3:43:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:07/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:44:17/.

Głos z sali /3:44:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:44:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:44:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:46:15/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:46:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:47:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:47:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:48:05/.
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Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:48:08/.

Głos z sali /3:48:10/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /3:48:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:48:15/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:48:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:54:19/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:54:24/.

Głosy z sali /3:58:07/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:58:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:58:09/.

Głosy z sali /3:58:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:58:16/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:58:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:58:20/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:58:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:58:23/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:58:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:58:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:58:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:00:26/.

Głosy z sali /4:00:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:00:30/.
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Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /4:00:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:05:47/.

Pan Radny Leszek Cieślik /4:05:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:06:54/.

Pan Radny Leszek Cieślik /4:06:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:06:57/.

Pan Radny Leszek Cieślik /4:07:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:19:11/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:19:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:19:31/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:19:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:23:37/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:23:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:26:34/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:26:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:26:45/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /4:26:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:30:55/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /4:31:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:31:44/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /4:31:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:33:19/.
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Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /4:33:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:35:30/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /4:35:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:38:53/.

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 /4:39:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:42:57/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska /4:44:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:46:49/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /4:48:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:51:48/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:51:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:58:30/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /4:58:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:59:01/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /4:59:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:00:57/.

Głosy w dyskusji /brak włączonego mikrofonu /5:01:01/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:01:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:06:04/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /5:06:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:07:16/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:07:23/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:07:27/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przedstawił stanowisko w sprawie wniosków
zgłoszonych do projektu budżetu na 2020 rok oraz opinii Komisji  ds. Budżetu w sprawie
zgłoszonej  przez  Panią  Radną  Aleksandrę  Marię  Sigillewską.  Zadeklarował,  że  dołoży
wszelkich  starań,  aby prace  remontowe  bloku  sportowego  przy Szkole  Podstawowej  Nr 3
były wykonane w 2020 roku /5:07:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:17:10/.

/Oklaski/5:17:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:17:19/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /5:17:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:18:06/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:18:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:19:32/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:19:39/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa
na lata 2020 – 2033 /5:20:32/.

Wyniki głosowania
ZA:  10,  PRZECIW:  5,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  4

Wyniki imienne:
ZA (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (5)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra Maria 
Sigillewska, Marek Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (4)
Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Mieczysław  Szczerbakow,  Wojciech  Walulik
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVIII/203/19 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa
na lata 2020-2033 została podjęta /5:21:33/.
/Uchwała Nr XVIII/203/19 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5k 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2020 rok.
Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na
2020 rok /5:21:43/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2020 /5:21:43/.

Wyniki głosowania
ZA:  10,  PRZECIW:  6,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  4

Wyniki imienne:
ZA (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (6)
Leszek Stanisław Cieślik, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko,
Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (4)
Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Mieczysław  Szczerbakow,  Wojciech  Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVIII/204/19 w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2020 została podjęta. Ogłosiła
pięciominutową przerwę w obradach /5:22:20/.
/Uchwała Nr XVIII/204/19 – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:22:32/.

Przerwa /5:22:35 – 5:45:30/.

Ad. pkt 6 
Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
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/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  wolnym  wnioskom  i  omówieniu
interpelacji i zapytań radnych /5:45:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Poinformowała, że Rada Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu 6 porządku obrad
poświęconego  wolnym wnioskom i  omówieniu  interpelacji  i  zapytań  radnych.  Otworzyła
dyskusję /5:45:30/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:46:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:48:28/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:48:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:48:46/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /5:48:53/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:49:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:49:24/.

Pan Radny Marek Sznejder /5:49:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:50:23/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:50:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:51:30/.

Pan Radny Tomasz Miklas /5:51:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:52:23/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:52:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:52:51/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:53:08/.

Głosy z sali /brak włączonego mikrofonu//5:53:37/.



31

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:53:39/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:53:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:54:10/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:54:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:55:02/.
Pan Radny Tomasz Miklas /5:55:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:56:12/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta poinformował, że odpowiedzi na interpelacje
będą  udzielone  na  piśmie,  natomiast  część  interpelacji  zasługuje  na  to,  żeby  na  nie
odpowiedzieć. Przystąpił do udzielania odpowiedzi na interpelacje /5:56:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:58:18/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /5:58:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:59:02/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /5:59:10/.

Głos z sali /brak włączonego mikrofonu/6:00:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:01:00/.

Pani Izabela Agnieszka Piasecka /6:01:03/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:01:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:03:19/.

Pan Radny Tomasz Miklas /6:03:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:03:40/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /6:03:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:03:47/.
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Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  poinformował  o  wynikach  Augustowskiego  Budżetu
Obywatelskiego 2020 /zał.nr 17/ /6:03:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:06:34/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /6:06:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:10:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:10:30/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:11:16/.

Pan Radny Tomasz Miklas /6:11:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:11:42/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:11:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:11:54/.

Pan Radny Tomasz Miklas /6:11:58/.

Głos z sali /6:12:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:12:23/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:12:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:12:43/.

Pan Radny Adam Sieńko /6:12:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:13:01/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /6:13:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:13:36/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /6:13:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:13:42/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /6:14:01/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:14:24/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /6:14:28/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /6:14:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:14:48/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:15:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:16:00/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /6:16:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:16:58/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /6:17:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:17:01/.

Pan Radny Tomasz Miklas /6:17:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:18:15/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:18:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:19:58/.

Ad. pkt 7 
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /6:19:59/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca Rady Miejskiej  po wyczerpaniu  porządku
obrad zamknęła obrady XVIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie. Życzyła  Szczęśliwego
Nowego Roku /6:19:59/.

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Augustowie

Alicja Dobrowolska
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Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


